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Doko czenie na str. 7.

Doko czenie ze str. 1.

- Nie jest to prosta uchwa a
bo wsz dzie tam, gdzie strefy 

by y wprowadzane, towarzyszy a 
temu burzliwa dyskusja. Z bada , 
jakie przeprowadzi  projektant, wyni-
ka, e w godzinach szczytu „ob o e-
nie” wynosi o w niektórych miejscach 
nawet 106%. Podstawowym za o e-
niem strefy jest zwi kszenie rotacji 
samochodów. 

POMOC KIEROWCOM 
CZY SKOK NA KAS ?

- Ten projekt stworzony jest tyl-
ko po to, eby zrobi  skok na kas  
podatników

- To jest mijanie si  z praw-
d

- Powinni my dzisiaj t  uchwa  
zdj  i podda  dalszej konsultacji, 
bo przecie  w tych wnioskach i pe-
tycjach nie by o sprzeciwu, aby nie 
dyskutowa
Tam jest mnóstwo propozycji. Na 
wniosek takiej ilo ci mieszka ców 
powinni my dopu ci  dalsz  dysku-
sj . Natomiast 12 radnych zdecydo-
wa o inaczej i pewnie za chwileczk  
uchwali wprowadzenie strefy. I w 
tym momencie, w zasadzie klamka 
zapad a. Z do wiadczenia wiemy, e 
nawet jak jest wyznaczona strefa, 
to trzeba je dzi  i szuka  miejsca. 
Mieszka cy strefy wykupi  za 100 z  
miejsce i nadal b d  parkowa  samo-
chody na ulicy, co nijak nie poprawi 
sytuacji. Jest jeszcze kilka miejsc, na 
których miasto powinno wybudowa  
parkingi i wtedy zastanawia  si  nad 
ewentualn  SPP. 

- Wywo anie uchwa y mia o 
przede wszystkim rozpocz  pro-
cedur  - czy si  zgadzamy, czy nie? 
Szczegó y poka e ycie

W tej chwili, ze wzgl du 
na stan pandemii, mamy niewielkie 

mo liwo ci zasi gania opinii miesz-
ka ców, ale nadal b dziemy to robi . 
Prawda jest taka, e wprowadzaj c 
stref  nie zyskujemy ani jednego 
miejsca parkingowego. Jest wi c 
potrzeba, by w nast pnych latach 
powstawa y nowe parkingi, bo miej-
sce na nie jest. 

- Parkingi wprowadzamy po to, by 
dba  o zdrowie
Dbajmy o zdrowie wszystkich miesz-
ka ców, nie tylko tych mieszkaj cych 
przy Rynku. Patrzmy w kontek cie 
miasta i gminy Ostrzeszów, a nie par-
tykularnych interesów ró nych grup.

- Dla mnie by oby wygodniej, 
gdyby funkcjonowa a SPP

Co 
robi , je li wi kszo  mieszka ców 
jest przeciwna wprowadzaniu strefy? 
Czy te  b dziemy za tym, eby j  
wprowadza ? Jedynym ekonomicz-
nym argumentem jest nowy podatek 
dla mieszka ców. Tylko jedna osoba 
spo ród tych, z którymi rozmawia-
em, by a za wprowadzeniem SPP. 
Uwa am, e diabe  tkwi w szcze-
gó ach i wszystkie w tpliwo ci po-
winny zosta  rozstrzygni te przed 
podj ciem uchwa y. Debata w tej 
sprawie powinna by  przesuni ta do 
nast pnej sesji. Nie liczmy na to, e 
b dziemy wprowadza  jakie  zmia-
ny do uchwa , bo to jest nierealne. 
Zanim uchwa a si  uprawomocni, 
minie miesi c.

- Pojawi o si  wiele nowych oko-
liczno ci i mój wniosek nie dotyczy 
ju  porz dku obrad, lecz jest najdalej 
id cym wnioskiem w dyskusji

- Zgadzam si  ze stwierdze-
niem, e nie wolno robi  nic wbrew 
woli mieszka ców. To by oby nawet 
z naszej strony z amanie przysi -
gi radnego

PARKINGI P ATNE 
W SOBOT
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